
Shun Lee Catholic Secondary School (2017-2018)
26th September 2017

Dear Parents,

Circular No. 11

2017 Caritas Fund-raising Campaign

Caritas is the official social welfare agency of the Catholic Church in Hong Kong. Its many

and varied services in education, medical work, social work, community service and

hospitality, benefit every local citizen, irrespective of race, sex, religion or ideology. Its annual

Fund-raising Bazaars and sale of raffle tickets are opportunities to allow sincere, generous and

more privileged members of our society to render support to our needy neighbors and to

extend our appreciation to the good efforts of Caritas. I am writing therefore, to appeal to the

generous response of all our dear parents in the purchase of raffle tickets.

I hope to make it clear that the sale of these tickets is left completely to the goodwill of parents

and students. It is $20 for each ticket. Parents, if so pleased, may ask for more tickets.

May God bless and keep you!

Yours faithfully,

Chim Yin Chu (Ms)

Principal
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------

Reply Slip
Circular No.11 (2017 – 2018)

2017 Caritas Fund-raising Campaign

Name: _________________________ Date: ________________________
Class: ______________________( )

Dear Ms. Chim,

Thank you for notifying me about the sale of raffle tickets. *

I would like to buy ________tickets and the total amount is $_________.

I would not buy the tickets right now.

Yours sincerely,

Signature of Parent

*Please tick in the space provided.



順利天主教中學

學校通告 11 (2017-2018)

二零一七年明愛籌款活動

敬啟者：

「香港明愛」是香港天主教教區的社會福利機構，它通過教育、醫療、

社會福利、社區服務及賓館接待等多元化的社會工作，不分種族、性別、宗

教或信仰為本港各階層的人士提供服務，而「明愛」每年一度的賣物會及抽

獎券銷售活動，正好提供機會讓熱心市民支援社會上有需要的人士，支持「明

愛」的慈善事業。

本校現誠邀請各家長慷慨解囊，購買獎券，共襄善舉。每張獎券的售價

為港幣二十元正，而所有獎券之購買乃屬自願性質，敬希各家長鼎力支持。

善款將於九月二十九日前由班主任代為收集，請 貴子弟帶回有關款項。

此致

貴家長

順利天主教中學校長

詹燕珠謹啟

二零一七年九月二十六日

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------
回條

學校通告 11 (2017-2018)

二零一七年明愛籌款活動

姓名︰_____________________________ 班別︰___________(     )

敬覆者：

本人願意購買 張明愛獎券，總金額為 元。

本人暫時不願意購買明愛獎券。

此覆

順利天主教中學詹校長

家長或監護人簽署︰_________________

二零一七年九月 日

請在空格內加上  號


